
Guidelines for embroidering Set of designs «Gentle Violets» with 3D 

elements 

Рекомендации по вышивке набора дизайнов «Нежные фиалки» с 

элементами 3Д 

 

To get a beautiful embroidery, fabric should be well stabilized and fixed in the hoop. 

Для получения хорошего результата ткань должна быть хорошо стабилизирована 

и зафиксирована в пяльцах. 

1. Embroider individual flowers on organza (File IB324-7). Use the lower thread 

of the same color as the upper thread. To get a good result you can use a 

water-soluble stabilizer with organza. To do this, you need to put the water-

soluble stabilizer in the hoop and fix the organza on top with glue-spray. You 

can also fix the organza with a special stitch.   

Вышейте отдельные цветы на органзе (Файл IB324-7). Используйте 

нижнюю нить такого же цвета, как и верхнюю. Для получения лучшего 

результата, можно использовать водорастворимый стабилизатор вместе 

с органзой. Для этого нужно запялить водорастворимый стабилизатор и 

сверху клеем-спреем закрепить органзу. Так же можете закрепить 

органзу специальной строчкой. 

 

 



 

 



2. Cut the flowers close to the contour line. Wash water soluble stabilizer out. 

And dry the flowers. 

Вырежьте цветы близко к линии контура. Вымойте водорастворимый 

стабилизатор. Высушите цветы. 

 

3. Embroider all the colors of any violet design, except the last ones: binding 

stitches and middles of the flowers. Its number in each part of the design is 

different and depends on the number of flowers. 

Вышейте все цвета любого дизайна фиалки, кроме последних: 

закрепляющих строчек и серединок цветков. Их в каждой части дизайна 

разное количество и зависит от количества цветков. 

 

 



4. Alternately apply the flowers embroidered on organza to the middle of the 

embroidered flower, and embroider the binding stitches and the middles of 

the flowers. 

Поочередно прикладываем цветы, вышитые на органзе, в центр 

вышитого цветка, и, придерживая, вышиваем закрепочные строчки и 

серединки цветков. 

    

You can embroider the middles of the flowers and binding stitches in the design with the 

same color of the thread. Different colors are made so that the embroidery machine 

stops and you can check the correct placement of 3D petals on the flower. 

Серединки цветов и закрепочные строчки в дизайне вы можете вышивать одним 

цветом нити. Разные цвета сделаны для того, чтобы вышивальная машина 

сделала остановку, и вы могли проверить правильность расположения лепестков 

3Д на цветке. 

 

You can also not use 3D elements. If you want to embroider without them, just skip the 

binding stitches and embroider the middles of the flowers immediately. 

Вы так же можете не использовать 3Д элементы. Если вы хотите вышивать без 

них, то просто пропустите закрепочные строчки в дизайне и сразу вышивайте 

серединки цветков. 



Enjoy the embroidery! 

Любуемся полученным результатом! 

 

 

 

 

 


